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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2024. szeptember 25. napján 13:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Bodnár Ferencné bizottsági tag  

            Zelina Dolóresz bizottsági tag   

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag   

 

Az ülésről távol maradtak: 

Sebes Péter bizottsági tag 

Palicz István bizottsági tag       

Szabó János bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos 

 Dr. Lőrincz Anna iskolaorvos 

 Nyiriné Gecse Szilvia védőnő 

 Seres Anikó a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház vezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos 

 Dr. Lőrincz Anna iskolaorvos 

 Nyiriné Gecse Szilvia védőnő 

Seres Anikó a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház vezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 4 tag jelen van, egyben 
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az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével 

kapcsolatosan van-e észrevétel vagy egyéb javaslat. 

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem volt, Csernai Ferencné elnök az ülés 

napirendjét szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbiak szerint elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló             

tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos 

2. Előterjesztés az iskola-egészségügyi szolgáltatás helyzetéről szóló 2023. évi 

szakmai beszámoló elfogadására  

Előterjesztők: Dr. Lőrincz Anna iskolaorvos, Nyíriné Gecse Szilvia védőnő  

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 

18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Előterjesztés a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott támogatásról szóló 17/2022. 

(IX.22.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

6. Előterjesztés a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 2023. évi szakmai 

beszámolójának elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

7. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi II. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó szerződés módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző  

8. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi III. számú házi gyermekorvosi körzet területi 

ellátási kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó szerződés 

módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző  

9. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Zárt ülésen: 

1. Előterjesztés Díszpolgári Cím adományozására (szóban)  

     Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

2. Előterjesztés Pro Urbe Díj adományozására (szóban) 

     Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés segélykérelmek elbírálására 
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1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma 

fogorvost, hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos: nem volt kiegészíteni valója az 

előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények:  

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: a beszámolóban olvasta, hogy 2023. évben a duplájára 

emelkedett az esetszám és az ellátott betegek száma. Megkérdezte, hogy mi lehet ennek az 

oka. 

 

Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos: pontosan nem tudja megmondani, de 

valószinüleg közrejátszott a COVID időszaka és, az hogy a másik körzetben sokszor nincs 

ellátás.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: Sátoraljaújhelyben négy fogorvosi körzet működik. 

Nyáron saját tapasztalata alapján azt látta, hogy a négy körzetből csak kettő működött. 

Sajnálatos, hogy az I.számú fogorvosi praxisban Dr. Szilágyi George Thomas fogorvos 

táppénzen van és nem tud dolgozni. Az I. számú fogorvosi körzet feladatellátását a II. és III. 

számú fogorvosi körzetben praktizáló orvosok végzik. A IV. számú fogorvosi körzet kapcsán 

a betegek körében nagy az elégedetlenkedés és sok a panasz.  

 

Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos: a IV. számú fogorvosi körzethez tartozó 

akut betegeket sok esetben ellátják, de sajnos fordított helyzetben ez nem történik meg.  

  

dr. Terdik Sándor jegyző: személyesen fog beszélni az Adamantin Kft. képviselőjével és 

elmondani neki a felmerülő problémákat. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte Doktornő munkáját és további jó 

egészséget kívánt a munkavégzéshez. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntsön 

arról, hogy – Dr. Csernátonyi Édua fogorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi III. 

számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

365/2024.(IX.25.) határozata  

a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Csernátonyi Édua fogorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

2. Előterjesztés az iskola-egészségügyi szolgáltatás helyzetéről szóló 2023. évi 

szakmai beszámoló elfogadására  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Lőrincz Anna iskolaorvost és Nyiriné 

Gecse Szilvia védőnőt, hogy van-e kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Nyiriné Gecse Szilvia védőnő: nem volt kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

 

Dr. Lőrincz Anna iskolaorvos: szeretne egy problémát megemlíteni: elromlott a laptopjuk és 

nem tudják használni. Az Országos Kórházi Főigazgatóság tájékoztatót küldött a részükre, 

miszerint a KRÉTA rendszerhez szükséges szoftvert ingyenesen vehetik igénybe, de ezzel a 

laptoppal nehézkes lenne a használata. 

 

Kérdések, vélemények:  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: jelzés még nem érkezett felé a problémáról természetesen a 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata biztosít egy laptopot az iskola-egészségügy részére.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: örömmel olvasta a beszámolóban, hogy folyamatosan 

tartanak egészségfejlesztő előadásokat.  

 

Nyiriné Gecse Szilvia védőnő: a beszámolóban szereplő létszám adatok nem pontosak. 

Sajnos a gyermeklétszámban nagy csökkenés figyelhető meg.  

 

dr. Madák Tímea osztályvezető: a NEAK szeptember végén megkeresi a Sátoraljaújhelyi 

Polgármesteri Hivatalt, hogy mérje fel a beiratkozott gyermekek létszámát. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az iskola egészségügynek kettő körzete van, az egyikben Nyiriné 

Gecse Szilvia teljes munkaidőben látja el a feladatát, a másik körzetben 20 órában végzi a 

feladatát. A gyermeklétszám ekkora csökkenése esetén előfordulhat, hogy összevonják a két 

körzetet.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: továbbra is azt kéri, hogy az egészségnevelésre fokozott 

hangsúlyt fektessenek. Egy másik bizottsági ülésen szóba került, hogy a kiskorúak körében 

milyen problémák merülnek fel. Kérte, hogy jelzőrendszeri tagként jelezzék, ha problémát 

észlelnek.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az iskola-egészségügyi szolgáltatás helyzetéről szóló 2023. évi 

szakmai beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

366/2024.(IX.25.) határozata 

az iskola-egészségügyi szolgáltatás helyzetéről szóló 2023. évi szakmai beszámoló 

elfogadására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az iskola-egészségügyi szolgáltatás 

helyzetéről szóló 2023. évi szakmai beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja 

el.  

 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Greskóné Tóth Erika osztályvezetőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Greskóné Tóth Erika osztályezető: a költségvetési rendelet-tervezet a 2024. július 31-ei 

teljesítési adatokkal került megtervezésre. A költségvetés ezen pontján, nagy változások nem 

történtek az előirányzat tekintetében.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy az államháztartásról szóló 2011. CXCV. törvény 34. § bekezdése, valamint a 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet 20. § 

(1) bekezdése szerint a jogszabályokban, központi intézkedéseken alapuló, valamint saját 

hatáskörben végrehajtott előirányzat-változások miatt szükségessé váló rendeletmódosítást az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

367/2024.(IX.25.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az államháztartásról szóló 2011. CXCV. 

törvény 34. § bekezdése, valamint a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testületének a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. 

(II.14.) önkormányzati rendelet 20. § (1) bekezdése szerint a jogszabályokban, központi 

intézkedéseken alapuló, valamint saját hatáskörben végrehajtott előirányzat-változások miatt 

szükségessé váló rendeletmódosítást az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

4. Előterjesztés a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 

18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosítására 



 6 

 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata számára kiemelten fontos 

a szociális védelem, a szociálisan rászoruló személyek anyagi biztonságának elősegítése, 

megőrzése, ennek érdekében időről-időre felülvizsgálja az e tárgykörben alkotott rendeleteit. 

2024 januárjától a nyugdíjból, valamint a nyugdíjszerű ellátásból élők esetében az érintettek 

jövedelme átlagosan 9,1%-kal emelkedett, emellett a garantált bérminimum összege is 

emelkedett erre tekintettel került sor a rendkívüli települési támogatások, valamint a 

díjhátralékkezelésre, a lakásfenntartásra és a gyógyszersegélyre vonatkozó települési 

támogatás, továbbá a köztemetéshez kapcsolódó támogatás jogosultsági jövedelemhatárának 

emelésére. Jelen módosítás tárgya egyrészt a fűtési költségek enyhítéséhez nyújtható 

rendkívüli települési támogatás összegének, másrészt a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíj támogatás összegének emelése. A hatályos rendelkezés szerint 

tüzelő támogatás keretében 20.000,-Ft összegű támogatásban részesül az egy-két fős 

háztartásban élő rászoruló, míg a három vagy annál több főből álló háztartásban és legalább 

két lakószobában élő rászoruló 25.000,-Ft összegű támogatásban. Javasolta, hogy a támogatás 

összegét 20.000,- Ft-ról 25.000,- Ft-ra, illetve 25.000,- Ft-ról, 30.000,-Ft-ra emelni. A Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj tekintetében a támogatás összege a 

hatályos Rendelet alapján 1.000-4.000.-Ft-ig terjed. Az elmúlt években minden támogatott 

pályázó számára a legfeljebb adható, 4.000,- Ft összeget állapította meg a Tisztelt Képviselő-

testület. A felsőoktatáshoz kapcsolódó kiadások (kollégiumi díj, albérleti díj, utazási költség, 

tanszer kiadások) évről-évre emelkednek, ezért indokolttá vált a támogatás összegének 

emelése. A javaslat szerint 4.000-6.000,- Ft-ig terjedne a támogatás összege. A Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj támogatás kapcsán továbbá javasolta a 

jogosultsági jövedelemhatár emelését is az elmúlt év béremelésére, nyugdíjemelésére 

tekintettel.  

Kérdések, vélemények:  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: támogatja a módosítást, mert fontosnak és indokoltnak 

tartja, hogy a rászorulók a továbbiakban is igénybe tudják venni a támogatást.   

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 

18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-

tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

368/2024.(IX.25.) határozata 

a pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 18/2021.(XI.24.) 

önkormányzati rendelet módosításáról  
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a pénzben és természetben nyújtható 

szociális ellátásokról szóló 18/2021.(XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

 

5. Előterjesztés a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott támogatásról szóló 17/2022. 

(IX.22.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Rendelet felülvizsgálatára a szociális ellátási formák keretében 

a lakásfenntartáshoz kapcsolódó jövedelemhatár megemelkedése miatt kerül sor. 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024 áprilisában módosította a 

pénzben és természetben nyújtható szociális ellátásokról szóló 18/2021. (XI. 24.) 

önkormányzati rendeletét. Erre tekintettel szükségessé vált a Rendeletben szereplő 

jövedelemhatár alsó határának módosítása. A szociális támogatás továbbra is az átlag fölötti 

áram- és gázfogyasztás költségeire igényelhető azoknak, akik egyéb formában nem jogosultak 

kedvezményre.  

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott támogatásról szóló 17/2022. (IX.22.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak 

szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

369/2024.(IX.25.) határozata 

a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott támogatásról szóló 17/2022. (IX.22.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a rezsiköltségek mérsékléséhez nyújtott 

támogatásról szóló 17/2022. (IX.22.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a 

rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

6. Előterjesztés a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 2023. évi szakmai 

beszámolójának elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Seres Anikó intézményvezetőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Seres Anikó intézményvezető: 2023. évben még nem volt a Pöttömke Biztos Kezdet 

Gyerekház vezetője, így nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények:  
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Bodnár Ferencné bizottsági tag: olvasta a beszámolóban, hogy születésnapok ünneplésére is 

sor kerül. Megkérdezte, hogy milyen a gyerekház kihasználtsága.  

 

Seres Anikó intézményvezető: az ő vezetése alatt még nem került sor születésnap 

ünneplésére. Véleménye szerint ahhoz rendszeresebben kellene, hogy megjelenjenek a 

családok. Sajnos ez a rendszeresség még nem alakult ki. Az elsődleges célja az, hogy minél 

több család elfogadja, hogy szükségük van a segítségre. A gyerekházba rendszeresen 3-4 

családot tudnak bevonni a programokba.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: megkérdezte, hogy mi a benyomása, erre számított-e amikor 

elvállalta a gyerekház vezetését, tudna-e a bizottság vagy az önkormányzat segítséget adni 

valamiben. 

 

Seres Anikó: intézményvezető: az önkormányzat teljes mértékben támogatja és minden 

segítséget megkapott eddig. Nagyobb részvételre számított a családok részéről. Minden 

hónapban egyszer egy nagyobb rendezvényre kerül sor, melynek során a családok kapnak 

valamilyen csomagot, akkor jelennek meg többen. Véleménye szerint ez nem jó motiváció. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Meggyesi József roma referensként dolgozik Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzatánál. Javasolta, hogy egyeztessen Meggyesi Józseffel és működjenek 

együtt a családok meggyőzésében.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: Sátoraljaújhely leromlott városrészein működik egy 

komplett felzárkóztató program. A program keretében lehetőség van egészségügyi 

programokon, szülők klubja, bűnmegelőzési programon, játszóházi és kézműves 

foglalkozásokon részt venni. Véleménye szerint az itt megjelent családokkal érdemes lenne 

felvenni a kapcsolatot. Sok sikert és kitartást kívánt a további munkához. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 2023. évi szakmai beszámolót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

370/2024.(IX.25.) határozata 

a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 2023. évi szakmai beszámolójának elfogadásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház 

2023. évi szakmai beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.  

 

7. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi II. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó szerződés módosítására 
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Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

 

Kérdések, vélemények:  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: Dr. Molnár Erika Emese háziorvos kérelemmel fordult 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzatához, melyben kérte a rendelési idő és helyszín 

módosítását. Kérelmében leírta, hogy Rudabányácskán nem jelennek meg a páciensek, a 

szűrővizsgálatokat és egyéb vizsgálatokat is a műszerekkel, gépekkel felszerelt 

Sátoraljaújhely, Mártírok útja 14. szám alatti székhelyen tudja elvégezni. Ellenérzése volt 

ezzel a kéréssel kapcsolatban. Kérte, hogy fenntartó ellenőrizze a körzetekben a rendelési 

idők betartását. 

 

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag: amikor kialakultak a városrészi rendelők, akkor nem 

volt ekkora mobilitás. Jelenleg jobban mozognak a betegek és az orvosoknak jobb 

megvizsgálni egy beteget egy jól felszerelt rendelőben.  

 

dr. Madák Tímea osztályvezető: ismertette a városrészben megjelent betegek számát a II. 

számú felnőtt háziorvosi körzet és a III. számú házi gyermekorvosi körzet tekintetében: 

Rudabányácska 61 – 21 fő, Széphalom 16 fő, Felsőberecki 21 fő.  

  

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi II. számú felnőtt háziorvosi körzet területi 

ellátási kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó szerződését az előterjesztésben 

foglaltak szerint módosítsa. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

371/2024.(IX.25.) határozata 

a sátoraljaújhelyi II. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel 

történő feladatellátására vonatkozó szerződés módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi II. számú felnőtt 

háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó 

szerződését az előterjesztésben foglaltak szerint módosítsa. 

 

8. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi III. számú házi gyermekorvosi körzet területi 

ellátási kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó szerződés 

módosítására 
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Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények:  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a III. számú házi gyermekorvosi körzet esetében is az 

előző napirendi pontban leírt probléma áll fenn. Dr. Varga-Szilágyi Zita kérelemmel fordult 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzatához, Sátoraljaújhely-Széphalom és Sátoraljaújhely-

Rudabányácska városrészek valamint Felsőberecki település tekintetében.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök, szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi III. számú házi gyermekiorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó szerződését az előterjesztésben foglaltak 

szerint módosítsa. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

372/2024.(IX.25.) határozata 

a sátoraljaújhelyi III. számú házi gyermekorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel 

történő feladatellátására vonatkozó szerződés módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi III. számú házi 

gyermekiorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő feladatellátására vonatkozó 

szerződését az előterjesztésben foglaltak szerint módosítsa. 

 

 

9. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: kérte, hogy Micskó Benjamin betegségének kezeléséhez 

nyújtott támogatást tárgyalja meg a bizottság. Sátoraljaújhely Város Önkormányzata addig 

nyújt támogatást, amíg a költségvetése lehetővé teszi.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - egyszeri, vissza nem 

térítendő, 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 tagja, 4 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

373/2024.(IX.25.) határozata 

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének 

kezeléséhez - egyszeri, vissza nem térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági 

elnök megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta 

munkáját. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

Bodnár Ferencné sk.                 Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


